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ZAPYTANIE 

w sprawie nasadzeń drzew na ul. Szczepankowo  

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 Obecnie odtwarzana jest przez Miasto Poznań aleja drzew na ul. Szczepankowo. Czy 
po południowej stronie ul. Szczepankowo drzewa są sadzone w odpowiedniej odległości od 
krawędzi jezdni (zgodnie z przepisami)? Czy nasadzenia nie powodują ograniczenia 
widoczności dla pojazdów, wyjeżdżających z posesji i uliczek przyległych? Czy istnieje 
możliwość, aby nasadzenia drzew po stronie północnej ul. Szczepankowo były nie 
bezpośrednio przy jezdni, tylko przy ścieżce rowerowej? 

  

 

Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 


